
 
 
 
 
ASSUMPTE: REPARTIMENT HORES EXTRA A BORGES BLANQUES 
 
El motiu del present, és per informar-lo que a dia d’avui no hem rebut resposta del cap de la regió policial de 
ponent (RPP), sobre la pregunta que li fèiem en data 1 de desembre de 2006 en document registrat a Lleida. 
 
La pregunta concreta, era que volíem saber (i encara ara ho volem) quins criteris s’havien seguit a la comissaria de 
les Borges Blanques alhora de repartir les hores extra remunerades pel dia de les eleccions al Parlament de 
Catalunya (1 de novembre de 2006) 
 
Després de més de 50 dies que fa que ho vàrem sol·licitar, no entenem el perquè no rebem una resposta (potser no 
la tenen) 
 
A més, creiem que s’hauria d’utilitzar algun mètode més equitatiu alhora de triar qui son els efectius que poden fer 
aquestes hores extraordinàries. No estem d’acord en que a la comissaria de les Borges Blanques continuïn havent 
certes persones que poden fer hores extra i d’altres que per més que ho demanin no els avisen mai, o els avisin 
menys que d’altres. 
 
Sembla lògic, que es trien els efectius des de suport regional i no des de les mateixes comissaries, però potser faria 
falta algun control per a què no es poguessin repartir desigualment aquestes hores.  
 
L’insto així, a que faci tot el que estigui en les seves mans per a què ens facin arribar una resposta sobre aquests 
temes.  
 
 
Resto a la seva disposició per a qualsevol aclariment 
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